
Zapis AS FaVU VUT v Brae ze dne 29.2. 2010

Pfitomni: Filip Cenek, Tomas Hlavenka, Tomas Lahoda, Barbora Lungova, Tomas Hruza, Tomas
Ruller, Ondfej Merta, Katef inaSoudkova
Hoste: dekan MilanHouser
Nepfitomni: DavidVasina, Filip Smetana, Kaliopi Chamonikola

Program: 1.schvaleni programu, 2 schvaleni zapisu z 15.2.2012, 3. Schvaleni noveho slozeni
disciplinarni komise 4. Hospodafeni FaVU 5. Aktualizace DZ pro rok 2012 - rozprava 6. Re forma
vysokych skol - rozprava

1. Program - hlasovani: pro 7, proti 0, zdrzel se 0. Program schvalen. Nepfitomna Katefina
Soudkova

2. Zapis - pf iloha c. 1.
Pro 6, proti 0, zdrzel se 1. Zapis schvalen beze zmem Nepfitomna Katef ina Soudkova

3. Disciplinarni komise - uprava studentskych zastupcu. Pfilohy c. 2 a 2a. V pfiloze 2a dekan na
zaklade zadosti senatoru z jednani 15.2. upravil zastoupeni studentu tak, aby byli zastoupeni
bakalafi, magistfi, i doktorandi. Profesor Ruller upozornuje na skutecnost, ze pfi feseni
problemu je komise povinna oddelovat studijni a disciplinarni zalezitosti.

Usneseni c, 1. Hlasovani: Pro 5, proti 0, zdrzel se 2. Disciplinarni komise v dekanem pfedlozenem
slozeni schvalena. Nepritomna Katefina Soudkova

4. Hospodafeni - projednavan dokument Stanovisko auditora, pf iloha c. 3. Pfichazi Katefina
Soudkova.

Ekonomicka komise se po pfedchozim prostudovani dokumentu a doporuceni v nem obsazena usnesla
na nasledujicim:

Ekonomicka komise FaVU VUTv Brne doporucuje AS FaVUpostupovat v souladu se zdvery
nezdvisleho auditu (pfiloha c. 1 tohoto zapisu) Ing. Pavly Dvofdkove (auditorka c. 1690) ohledne
nestandardniho postupu pfi cerpdni rozpoctu FaVU v wee 2011 a pochybeni vedenifakulty resit
schvdlenim "Vyrocni zprdvy o hospodafeni FaVU v roce 2011". EKFaVU dale doporucuje, aby
nejasnosti vykladuplatne legislativy fesil nove zvoleny Akademicky sendt FaVUzmenou Statutu FaVU
v cdsti "Pravidla hospodafeni", cldnek27. AS FaVU by se mel obrdtit se na dekana fakulty se zadosti o
ndvrh zmeny Statutu FaVU v souladu se zdvery auditorky Ing. Dvofdkove, ktere uvedla v cdsti "Jind
verze" (tzn. v cdsti zachovdvajicioddelene "Obecndpravidlapro hospodafeni" a "Ndvrh rozpoctu").
EK dale doporucuje AS FaVUpfijmout usneseni ohledne zvefejneni Vyrocnich zprdv fakulty z
pfedchozich let - nebo informaci, kdeje mozne se s nimi sezndmit -na internetovych strdnkdch fakulty
tak, aby nedochdzelo k omezovdni prdva vefejnosti na poskytnuti informaci.

Senatofi v soucinnosti s EK rozdeluji doporuceni komise do tfi usneseni.
Usneseni Z.2.AS Fa VU VUTvBrnezddda raby zvefejnil chybejici vyrocni zprdvy na

internetovych strdnkdch fakulty tak, aby nedochdzelo k omezovdni prdva vefejnosti na poskytnuti
informaci.Hlasovani: Pro 8, proti 0, zdrzel se OJ Usneseni pryato.

Usneseni c. 3. AS FaVU VUTprojednal zprdvu auditorky a EK, souhlasis jejich
doporucenim a zddd timto dekana, aby pozmenil zneni Statutu FaVU VUT v Brne v souladu se
zdvery auditorky ing. Dvofdkove, ktere uvedla v cdsti,, Jind verze " (tzn. v cdsti zachovdvajici
oddelene ,,Obecnd pravidla pro hospodafeni^ a »Ndvrh rozpoctu").

Hlasovani: pro 8, proti 0, zdrzel s
Usneseni e. 4. Vproblematice nestandardniho postupu a pochybeni vedeni fakulty pfi

cerpdni rozpoctu FaVU VUT v Brne v roce 2011 AS Fa VU VUT v Brne doporucuje postupovat se



zdvery nezdvisleho auditu pfi schvalovdni Vyrocni zprdvy o hospodafeni za rok 2011.
HlasQvani: Pro 8, proti 0, zdrzel se 0. Usneseni pfijato,

5. Dlouhodoby zamer fakulty. Senatofi diskutuji o problematice dislokace fakulty - Ponava vs.
Rybafska. Senator Hruza se domniva, ze dislokaci je vhodne diskutovat i v ramci jednani fakultmho
senatu: duvodem je potfeba podkladu a oficialnich stanovisek za fakultu pfi jednanich v EK AS VUT.
Odchazi Ondfej Merta.
Senator Ruller upozornuje na neexistenci dislokacni komise. Dale navrhuje v DZ v bode 2.4. prvni
odrazce zmenu formulace tak, ze: ,,pfi kraceni rozpoctovych prostfedku bude provedena pfipadna
redukce aktivit tak, aby nedochazelo k omezeni zakladnich cinnosti fakulty".
Pfichazi dekan MgA. Milan Houser.
Senatofi jej upozornuji na problematicnost SWOT analyzy, na kterou DZ v nekolika pfipadech
odkazuje. Dekan souhlasi, SWOT analyzu povazuje take za problematickou.
Usneseni c. 5: AS Fa VU VUT v Brne doporucuje z akiualizace Dlouhodobeho zdmeru pro rok 2012
odstranit odkazy na SWOT analyzu. Hlasovani: pro 7? proti 0, zdrzel se 0. Usneseni pfijato.
Dale probehla diskuse o prubehu voleb, ktere probihaly v den zasedani senatu a pfedesly den. (28 a
29.2.2012). Dekan upozornuje na studentku doktorskeho programu MgA. Pisafikovou, ktera v den
voleb rozesilala na vybrane fakultni adresy volebni prohlaseni. Senatofi toto jednani povazuji za
problematicke vzhledem ke zneni Podrobnych organizacnichpokynu....pro volby do AS Fa VU VUT pro
funkcni obdobi 2012 - 2015, ktere stanovuji uzaverku pro odevzdani volebnich prohlaseni na stejny
den, jako odevzdani navrhu na kandidaturu. Domnivaji se nicmene, ze jednani kandidatky
nezpochybnuje prubeh voleb. Odchazi dekan.

5. Reformy vysokych skol.
Senator Hruza navrhuje podekovat organizatorum Tydne neklidu v ramci fakulty (prof. Ruller uvadi
asistentku Jennifer DeFelice a studenta Jana Smutneho. Je prijato toto usneseni:
Usneseni c. 6: AS FaVUVUT v Brne podporuje otevfenou diskusi o budoueipodobe vysokeho
skolstvi a pfipojuje se k iniciative Za svobodne vysoke skoly. AS Fa VU VUT v Brne dekuje
organizatorum Tydne neklidu na FaVU VUT v Brne,, za iniciaci diskuse o budoucnosti vysokych
skol napude fakulty. Hlasovani: pro 7, proti 0? zdrzel se 0.Usneseni pfijato.

Zapsala Mgr.Barbora Lungova 11.3.2012.
Verifikovala: Mgr. Lungoy21.3.2012


